
Protokół Nr LXIII/23 

 

z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 20 kwietnia 2023 r. 
 
Obrady rozpoczęto 20 kwietnia 2023 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:01 
tego samego dnia. 

 
W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 
Obecni: 
1. Jan Czarnecki 
2. Zygmunt Ryszard Czarny 
3. Marek Dąbrowski 
4. Jadwiga Durejko 
5. Aneta Flis 
6. Paweł Iwanicki 
7. Edward Joachimiak 
8. Janina Kamińska 
9. Wincenty Seweryn Kilian 
10. Józef Łastowski 
11. Marta Elżbieta Matkowska 
12. Robert Matkowski 
13. Wiesław Natkaniec  
14. Witold Zbigniew Perski 
15. Adam Prankiewicz 
16. Czesław Jan Rogosz 
17. Wioletta Agnieszka Szukajło 
18. Tomasz Michał Tomczak 
19. Łukasz Michał Walkowiak 
20. Marcin Andrzej Walkowiak 
21. Ryszard Tadeusz Wilant 
 

Ad 1) Otwarcie obrad. 

 

Wniosek Burmistrza Trzcianki z 18.04.2023 r., o zwołanie sesji - pismo 

OR.0006.5.2023.JN wraz z porządkiem obrad, stanowi załącznik nr 1. Porządek 

obrad, wraz z załączonymi materiałami, jaki otrzymali radni stanowi załącznik nr 2. 

 

W sesji uczestniczyło 19 radnych. Lista obecności – załącznik nr 3. Raport 

obecności z systemu eSesja – załącznik nr 4.   

Lista obecności przedstawicieli Urzędu Miejskiego Trzcianki – załącznik nr  5.  

Lista obecności sołtysów sołectw gminy Trzcianka – załącznik nr 6. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Robert Matkowski.  

Protokołowała Marzena Domagała, inspektor ds. obsługi Rady. 

Obrady Rady Miejskiej zostały utrwalone na nośniku CD, zawierającym nagrania 

wszystkich wypowiedzi w trakcie obrad, który stanowi integralną część protokołu.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Robert Matkowski, działając zgodnie z art. 

20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym, otworzył sesję Rady Miejskiej Trzcianki.  

Stwierdził quorum, przy którym może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały Rada Miejska Trzcianki. W momencie otwarcia, w sesji uczestniczyło  

15 radnych.  

 

Następnie przywitał: 

1) radnych Rady Miejskiej Trzcianki, 

2) sołtysów sołectw gminy Trzcianka, 

3) zastępcę burmistrza pana Witolda Putyrskiego, 

4) sekretarz gminy Alinę Matkowską, 

5) skarbnika gminy panią Joannę Zieńko,  

6) radcę prawnego panią Danutę Ciesielską, 

7) inspektora ds. obsługi Rady Marzenę Domagałę, 

8) mieszkańców oglądających transmisję sesji za pośrednictwem internetu. 

 

Ad 2) Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Trzcianka na lata 2023-2035. 

4. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na 2023 rok. 

5. Projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie gminy Trzcianka na 2023 

rok. 

6. Projekt uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego na terenie gminy 

Trzcianka w 2023 roku. 

7. Projekt uchwały w sprawie nazwy ronda. 

8. Zamknięcie obrad. 

 
Ad 3 i 4) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Trzcianka na lata 2023-
2035 oraz projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały 
budżetowej na 2023 rok. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Krzysztof Wojciech Jaworski omówił oba projekty uchwał wyjaśniając, że odbyły się 
przetargi, które pokazały, jakie są ceny poszczególnych zamówień. W związku z tym 
istnieje konieczność dostosowania środków zapisanych w budżecie do środków 
koniecznych na realizację zadań i stąd proponuje się zmiany. Propozycje zmian są 
również związane z wprowadzeniem dodatkowych środków do budżetu, które udało 
się pozyskać. Zmiany zwiększają budżet o 1.780.000 zł. Są to środki pozyskane  
z różnych źródeł min. z budżetu Samorządu Województwa Wielkopolskiego, ze 
środków europejskich, jak i budżetu państwa.  
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Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej, w zakresie dróg gminnych, 
przenoszone są środki z budowy drogi na os. Poniatowskiego w kwocie ponad 
1.300.000 zł. Pozostała kwota jest zabezpieczona na wkład własny, gdyby wniosek 
znalazł się na liście podstawowej. Na ten moment nie otrzymano środków na budowę 
tej drogi. Wniosek znalazł się na 22 miejscu listy rezerwowej. Obecnie na 14 miejscu. 
Trwają wyjaśnienia, dlaczego wniosek inaczej oceniono niż w ubiegłym roku, tj. 
otrzymał niższą punktację. Bez środków z budżetu państwa, gmina nie wykona sama 
tej inwestycji. Środki są przesuwane na inne zadania drogowe. Jutro będzie 
rozstrzygnięty przetarg na budowę ul. Azaliowej. W WPF są zmiany w zakresie 
budowy budynków komunalnych. Środki pozwolą na pozyskanie zgód na przyłącza 
energetyczne i gazowe. Budowa sali gimnastycznej przy SP Nr 3 wraz  
z termomodernizacją GP Nr 4 w Trzciance. Po przetargu oferta na budowę sali 
ponad 9 mln zł, 2.600.000 zł na termomodernizację. Posiadane środki na ten cel 
proponuje się zwiększyć o 1.180.000 zł. Umowy, które są realizowane dłużej niż pół 
roku, muszą przewidywać waloryzację stawek. W związku z tym kwoty końcowe nie 
będą kwotami z przetargu ale kwotami wyższymi o wzrost cen materiałów 
budowlanych. Jest to zmiana do budżetu 2024 roku, w tym roku takiej zmiany nie 
potrzeba. W projektach technicznych dróg jest dość duże zwiększenie w limitach 
wydatków. Aby pozyskać jak najwięcej środków, z nowej perspektywy unijnej, należy 
zaangażować prace projektowe i przygotować zadania do realizacji. Większość 
inwestycji planowanych w ramach zintegrowanych inwestycji terytorialnych to 
zadania drogowe, stąd zwiększenie wydatków na projekty techniczne. Planuje się 
część środków zaangażować w tym roku ale znaczna część będzie opłacana  
w przyszłym roku. W projektach ZIT zaplanowano 4 km ścieżek rowerowych, 
centrum przesiadkowe, Aleja Miłosza. Urealniane są kwoty na zimowe utrzymanie 
dróg. Na zmiany w WPF wpływa również przetarg na utworzenie remizy strażackiej  
w Nowej Wsi. W przyszłym tygodniu odbędą się negocjacje ofert, po złożeniu 
dodatkowych ofert. Zabezpiecza się na ten cel 385.000 zł. Być może dodatkowe 
oferty przyniosą gminie oszczędności na tym zadaniu.  
 
Mówiąc o zmianach w uchwale budżetowej na 2023 r. wyjaśnił, że większość zmian 
podyktowana jest pozyskaniem środków zewnętrznych. Zwiększa się środki na zakup 
drzewek miododajnych 11.700 zł. Z Funduszu Pomocy wprowadza się środki na 
pomoc obywatelom Ukrainy. Dotacja celowa z budżetu państwa na pomoc 
materialną dla uczniów o charakterze socjalnym oraz na świadczenia rodzinne.  
W gospodarce komunalnej i ochronie środowiska zwiększa się dochody o 35.000 zł 
na działania w ramach programu „Czyste powietrze”. Wprowadza się środki, które 
wróciły, po rozliczeniu dotacji, w związku z wydatkami na „Przebudowę budynku 
mieszkalnego na Ośrodek Edukacji Ekologicznej w Rychliku”. Pozyskano 13.600,00 
na zakup wyposażenia Kół Gospodyń Wiejskich. Środki otrzymają KGW w Białej, 
Niekursku i Nowej Wsi. Udało się pozyskać 100.000 zł z programu Kulisy Kultury na 
uruchomienie ogniska kultury i adaptację piętra w budynku filii BPiCK w Nowej Wsi. 
Również z budżetu z samorządu województwa pozyskano 100.000 zł na poprawę 
warunków szatniowo-sanitarnych w budynku szatni OSiR. Kwotę dofinansowania 
139.200 zł wprowadza się na zagospodarowanie turystyczne jeziora Logo – punkt 
serwisowy dla kamperów. Udało się również pozyskać środki na Trzcianecki 
EkoPatrol – zakup samochodu elektrycznego na potrzeby ochrony środowiska  
i akwenów wodnych w kwocie 78.392 zł.  Wprowadza się również kwotę 1.000.000 zł 
na przebudowę bieżni lekkoatletycznej stadionu przy ul. P. Skargi.  
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W wydatkach wprowadza się środki własne 13.000 zł na zakup sadzonek drzew 
miododajnych i wydatki na realizację projektów finansowanych ze środków 
zewnętrznych, są wprowadzane również wydatki bieżące ze względu na inflację czy 
niskie zabezpieczenie wydatków na początku roku. Urealnia się kwoty na remonty  
i utrzymanie bieżące chodników, projekt techniczny rozbiórki przy ul. Żeromskiego 8. 
O 28.000 zł zwiększa się opłaty sądowe i koszty zastępstwa procesowego. Środki 
niezbędne aby egzekwować należności, które należą się gminie. 18.000 zł na 
utrzymanie bieżące infrastruktury publicznej. W administracji publicznej przenosi się 
50.000 zł z wydatków osobowych na bezosobowe. Na wnioski dyrektorów szkół  
i przedszkoli są wprowadzane zmiany oraz dotacje na placówki niepubliczne. Środki 
na zadania, o których była mowa przy wprowadzanych dochodach. Zwiększa się 
środki na utrzymanie sal wiejskich w związku z rosnącymi kosztami. Zaplanowano 
wkłady własne na projekty unijne, na które otrzymaliśmy dofinansowania – 
utworzenie Punktu Informacji Turystycznej. Zmniejsza się środki z dróg publicznych – 
odśnieżanie i przenosi na wspomniane wydatki. Zwiększa się wydatki na drogi 
publiczne gminne o 135.000 zł. Brakuje w opisie zwiększenia na zadania związane  
z budową dróg gminnych o 960.000 zł. Jest w części załączników tabelarycznych. 
Podobnie brakuje opisu zwiększenia o 405.000 zł na przebudowę dróg dojazdowych 
do gruntów rolnych. Wprowadzane są środki inwestycyjne na zadania 
zagospodarowanie turystyczne jeziora Logo. Na budowę dwóch budynków 
komunalnych zwiększa się wydatki o 35.000 zł. Na zakup samochodu elektrycznego 
zabezpiecza się 120.000 zł środków własnych. Na zbiornik bezodpływowy 
przeznacza się 5.000 zł. Wkład własny 33.000 zł na projekt „Zatoka literacka – 
budowa dostępnej infrastruktury turystycznej”, pozyskano na ten cel 100.000 zł 
poprzez BPiCK. Jest tu mowa o budowie nowego placu zabaw nad jeziorem Logo.  
O środkach na bieżnie wspomniano wcześniej. Aby realizować zadania ze środków 
pozyskanych z budżetu UE należy wyłożyć własne środki, a nastopnie pozyskać 
refundację. Na dwa zadania wykładane są środki z pożyczek udzielonych na 
finansowanie zadań realizowanych ze środków z budżetu UE. Po refundacji 
wydanych środków przez Urząd Marszałkowski, pożyczka wróci do gminy.  
Zapisano również 3.700 zł na wyposażenie siłowni na obiektach OSIR dla sekcji 
podnoszenia ciężarów. Natomiast w zakresie placów zabaw, to środki na plac zabaw 
nad jeziorem Logo. 
 
- Łukasz Michał Walkowiak podzielił się informacją, że jeden z naszych zawodników 
zdobył tytuł Mistrza Polski w kategorii do 48 kg do lat 16, składając gratulacje  
w imieniu wszystkich radnych zawodnikowi i trenerowi. Zwrócił się z pytaniem  
o kwotę 100.000 zł na Szatnię na Medal, czy środki będą wyłącznie na remont 
dachu, czy wewnątrz będą jakieś prace?  
 
- Krzysztof Wojciech Jaworski wyjaśnił, że chciał podyskutować o środkach własnych 
w maju br., kiedy będą znane koszty. Zasada finansowania w tym przypadku to 
50:50, czyli chodzi o kwotę 100.000 zł. Kosztorys na konieczny remont dachu jest 
dużo większy, sięga kwoty 280.000 zł. Po przetargu okażą się właściwe koszty. 
Zakłada się, że konieczne będzie wyremontowanie również szatni.  Szatnia na Medal 
to nazwa programu, a mowa jest o budynku siłowni i dachu siłowni.  
 
- Marta Elżbieta Matkowska dopytywała o zapis w dziale edukacyjna opieka 
wychowawcza, rozdział kolonie i obozy – zmienia się zadanie doposażenie placów 
zabaw.  
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- Krzysztof Wojciech Jaworski wyjaśnił, że są to zapisy wynikające z wniosków 
dyrektorów placówek, są to środki w budżetach placówek. Nie są do dodatkowe 
środki kierowane do szkoły, ale przesunięcie środków. 
 
- Łukasz Michał Walkowiak pytał o środki wynikające z różnicy kwoty przetargu 
5.900.000 zł i przewidywanej kwoty 6.200.000 zł oraz o 1.000.000 zł z samorządu 
województwa.  
 
- Krzysztof Wojciech Jaworski wyjaśnił, że umowa z wykonawcą jest podpisana. 
Geodeci rozpoczęli już prace. Budowa niedługo się rozpocznie.  Poproszono 
wykonawcę o doprojektowanie oświetlenia obiektu. Na ten czas środki nie są 
ruszane, po dogrywce przetargu było to 5.830.000 zł. Po otrzymaniu dokumentacji 
oświetlenia będzie pytanie do radnych, co z tym zrobić. Ten 1.000.000 zł podzielono 
na inne zadania.  
 
- Marta Elżbieta Matkowska pytała o sytuację odnośnie budowy Środowiskowego 
Domu Samopomocy.  
 
- Krzysztof Wojciech Jaworski odpowiedział, że przetarg na ŚDS rozstrzygnął się 
korzystnie, bo oferty były niższe niż w ubiegłym roku. Natomiast Ministerstwo 
Rodziny i Polityki Społecznej nie zdecydowało się sfinansować budowy w tym roku. 
W ubiegłym byliśmy priorytetem dla Wielkopolski, ale wniosek nie został przyjęty. 
Nadal trwają rozmowy Urzędu Wojewódzkiego z Ministerstwem. Jest to zadania  
z zakresu administracji rządowej. Gmina wykazuje chęć realizacji. Na ten moment 
przetarg jest unieważniony.  
 
- Robert Matkowski w swojej wypowiedzi odniósł się do jednej z inwestycji, która ma 
być realizowana w Trzciance, a mianowicie budowy punktu serwisowego do obsługi 
kamperów, o którym rozmawiano od początku kadencji. Planowana inwestycja ma 
być nad jeziorem Logo i dyskusyjne są koszty. Przedstawił swoją opinię co do 
lokalizacji tej inwestycji w innym miejscu, jako osoba, która uprawia czynnie 
caravaning od 16 lat. Na prezentacji przedstawił dojazd do oczyszczalni ścieków  
i punktu zlewnego przy ul. Wspólnej w Trzciance. Jego zdaniem środki na budowę 
zlewni dla kamperów można by wykorzystać po części na modernizację dogi 
dojazdowej do zlewni i budowę zlewni dla kamperów na oczyszczalni. Pokazał 
również przykłady zlewni dla kamperów w innych miejscowościach. Podkreślił, że taki 
wniosek składał do budżetu tego roku, aby zrobić punkt dla kamperów przy 
oczyszczalni. Można by zrobić fajne miejsce dla turystów i pomóc spółce tworząc 
punkt serwisowania kamperów. Finansowanie jest 50:50. Można zastanowić się nad 
kwotą, którą będzie trzeba dołożyć. Prosił o zastanowienie się nad tym 
rozwiązaniem.  

 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Trzcianka na lata 2023-2035.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
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Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Aneta 
Flis, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, Józef Łastowski, 
Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Witold Zbigniew Perski, Czesław Jan 
Rogosz, Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 
Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Edward Joachimiak 
NIEOBECNI (2) 
Wiesław Natkaniec , Adam Prankiewicz 
 

Uchwała nr LXIII/652/23 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Trzcianka na lata 2023-2035 została 
podjęta. Uchwała – załącznik nr 6.  

 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na 2023 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Aneta 
Flis, Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, Józef Łastowski, 
Witold Zbigniew Perski, Czesław Jan Rogosz, Wioletta Agnieszka Szukajło, Łukasz 
Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Edward Joachimiak, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Tomasz Michał 
Tomczak 
NIEOBECNI (2) 
Wiesław Natkaniec , Adam Prankiewicz. 
 

Uchwała nr LXIII/653/23 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwały 
budżetowej na 2023 rok została podjęta. Uchwała – załącznik nr 7. 

Ad 5) Projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie gminy 
Trzcianka na 2023 rok. 
 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie gminy Trzcianka na 2023 rok. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Aneta 
Flis, Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 
Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Witold 
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Zbigniew Perski, Czesław Jan Rogosz, Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał 
Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz 
Wilant 
NIEOBECNI (2) 
Wiesław Natkaniec, Adam Prankiewicz. 
 

Uchwała Nr LXIII/654/23 w sprawie wykazu kąpielisk na terenie gminy 
Trzcianka na 2023 rok została podjęta. Uchwała –załącznik nr 8. 
 

Ad 6) Projekt uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego na 
terenie gminy Trzcianka w 2023 roku. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego na terenie gminy 
Trzcianka w 2023 roku.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Aneta 
Flis, Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 
Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Witold 
Zbigniew Perski, Czesław Jan Rogosz, Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał 
Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz 
Wilant 
NIEOBECNI (2) 
Wiesław Natkaniec, Adam Prankiewicz. 
 

Uchwała Nr LXIII/655/23 w sprawie określenia sezonu kąpielowego na 
terenie gminy Trzcianka w 2023 roku została podjęta. Uchwała –
załącznik nr 9. 
 

Ad7) Projekt uchwały w sprawie nazwy ronda. 
W dyskusji wzięli udział: 
 

- Robert Matkowski przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie nazwy ronda.  



8 

 

 

Uchwała Nr LXIII/656/23 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie nazwy 
ronda została podjęta. Uchwała –załącznik nr 10. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Aneta 
Flis, Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 
Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Witold 
Zbigniew Perski, Czesław Jan Rogosz, Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał 
Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz 
Wilant 
NIEOBECNI (2) 
Wiesław Natkaniec, Adam Prankiewicz. 

 

Ad 8) Zamknięcie obrad. 
Przed zamknięciem obrad, przewodniczący Rady Miejskiej R. Matkowski zwrócił się 
do burmistrza Trzcianki doceniając działania w zakresie inwestycji tzw. sportowych. 
Wyraził swoje zdanie na temat sytuacji, jaka zadziała się na Gali Sportu odnośnie 
ograniczenia możliwości wypowiedzenia się przez przewodniczącą Komisji 
Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji. 
Następnie zamknął obrady Rady Miejskiej Trzcianki.  
 
Raport głosowań przeprowadzonych podczas sesji stanowi załącznik nr 10. 
 
Przewodniczący 
Rady Miejskiej Trzcianki  
  
Robert Matkowski  
 

 
Przygotował(a): Marzena Domagała 
insp. ds. obsługi Rady 
 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


